
Zápls ze setkání Školské rady dne 1]-. 6.2024

Přítomni:

lng. Jana Svašková, DiS. Klára Benešová, Mgr. Monika Přibíková, RNDr. Frantíšek Šusta

omluveni: Radek Skořepa, Pavel Kohout

Hosté:

vtgr. Šárka Hájková Heřmánková - ředitelka školy

Jednání:
1. Přivítání:
Rada se schází po svolání předsedkyní šR rlárou Benešovou

Paní Benešová přivítala všechny přítomné, předala zprávu o omluvenípana R. Skořepy a P.

Kohouta. Dále přečetla mail od P' Kohouta s prosbou o projednání moŽnosti uspořádání
veřejné diskuze ke školnímu hřišti (revitalizace, nové herní prvky). lnfo k tomu od J. Svaškové

- hřiště patří obci, je to v její kompetenci, škola není investor a ani nemá všechny podklady.
Pokud bude obcíiniciována nějaká veřejná debata, rádi se do ní jako škola na vyzvání
zapojíme.

Paní Benešová poté seznámila přítomné s programem (A. schválení úpravy Školního řádu, B.

sh rnutí školn ího roku 2023 / 2024 _ zpráva od pan í ředitelky C. dotazy)'

Poté předala slovo paní ředitelce Š. Hájkové

2. Projednání jednotlivých bodů programu:

A. Paní ředitelka seznámila přítomné s navrhovanou úpravou Školního řádu a Vnitřního řádu

šo:

Doplněníškolního řádu, kapitola L.2: Povinnosti žáků, bod 6: zákaz používání chytrých
hodinek + doplnění Vnitřního řádu Šo:

6. Do školy (školní družiny) nosí žáci pouze věci potřebné k výuce, cenné věci se
nedoporučuje s sebou nosit. Hodinky, šperky, apod. majížáci neustále u sebe, pokud
je musí odložit, např. v hodině tělesné výchovy, svěřují je do úschovy vyučujícímu.
Zapnutý mobilní telefon a chytré hodinky jsou po celou dobu pobytu ve škole
zakázány (v odůvodněných případech je možné dohodnout s třídní učitelkou
výjimku).
Žattm není dovoteno V prostorách školy tajně pořizovat audiozáznamy a

videozáznamy jakýchkoliv osob (kyberšika na ).

Proběhlo hlasování- navržená úprava byla počtem 4 hlasů PRo schválena (platí odzáří
2024l..



B. Paníředitelka přednesla zprávu o naplňovánívizí školy a shrnula výchovně vzdělávací

činnost školy. Seznámila přítomné s dotačními programy a nastínila plány na příští školní rok
(podrobně vizzpráva v příloze).

V závěru poděkovala všem členům za dosavadní práci _ volební období V srpnu končí. V září

bude nutné vypsat a uskutečnit volby nové.

C. Pan šusta vznesl dotaz ohledně školního lnstagramu. opověd'paníředitelky: Rodiče byli

osloveni speciálním dokumentem, kde vyjádřili navíc k souhlasům vyžadovaným zákonem o

GDPR souhlasy se zveřejňovánífotografií svých dětí na sítích Rajče a lnstagram. Vzhledem

k většímu množství neudělených souhlasů nyní na lnstagram příspěvky nevkládáme (není

v silách školy neustále kontrolovat, kdo na fotce je a kdo ne)' U Rajčete bylo nesouhlasů

méně - uvedené děti se nefotía jejich fotky se nezveřejňují.

3. Zakončení, rozloučení.

Dne 12. 6.2023 zapsala M. Přibíková Četli: c
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